
 
Vážený pane předsedo, vážení členové VV ČSJ, 
 
Zasílám Vám tento otevřený dopis, neboť jsem silně dehonestován a nemohu se nevyjádřit ke 
kampani proti mé osobě probíhající dosud neoficiálně, za mými zády. Tento způsob je k mé lítosti 
podporován postojem a rozhodováním VV ČSJ. Celá záležitost pro mě osobně vyvrcholila vyřčenou 
ultimativní podmínkou člena VV ČSJ adresovanou pořadateli, že závod ztratí status MČR, pokud jej 
nebude řídit on sám. Tento akt hraničící s vydíráním chápu jako odhalení skutečného pozadí zájmů 
v jejich plné nahotě. 
 
Teprve na semináři rozhodčích ve Vlašimi minulý víkend jsem se oficiálně dozvěděl o několik měsíců 
starém interním rozhodnutí VV ČSJ, že závod Česká námořní rallye, který řídím již 20 let, může být 
nadále pořádán jako MČR pouze tehdy, pokud budu odstaven z funkce HR. Zde jsem měl také vůbec 
poprvé možnost prezentovat náročné podmínky, za kterých jsem toto loňské MČR na moři 
rozhodoval, bohužel dosud se o můj pohled na věc nikdo z VV nezajímal. Necítím se být špičkový 
rozhodčí pro okruhový jachting, nicméně si na tomto místě dovoluji podotknout, že všechny české 
námořní závody navigačního typu, které jsem kdy jako HR rozhodoval, se dodnes úspěšně pořádají. 
Navíc se těší přinejmenším neutuchajícímu zájmu jachtařské veřejnosti, přičemž jsem jejich 
pořadateli trvale zván k plnění role HR. To bohužel nelze konstatovat o žádném jiném námořním 
závodě, který kdy rozhodoval jiný český rozhodčí. 
 
Jak jsem již uvedl ve svém vystoupení ve Vlašimi, prioritní příčinu této situace již dlouhodobě vidím 
v nešťastném rozhodnutí VV ČSJ o pořádání MČR na moři, které na místo aby využilo silný potenciál 
dvou schopných pořadatelů propagujících dva zcela odlišné koncepty závodění, zvolilo konfrontační 
cestu konkurzů a selektivní volby jednoho z nich. Tuto cestu doprovází každoročně mnoho sporných, 
protichůdných a zpozdilých rozhodnutí na půdě VV a ne vždy zcela kompetentní snaha měnit 
osvědčené koncepty obou pořadatelů, pramenící především z nepochopení jejich rozdílnosti a 
problematiky jejich organizace. Namísto budování dvou kvalitních závodů a rozšiřování jim 
odpovídajících zájmových skupin je po letech jediným výsledkem nevraživost a znechucení nejen 
mezi pořadateli, ale i mezi závodníky, kterým nezbývá, než přijmout každoročně vítězný koncept 
závodění, bez ohledu na to, zda se s ním ztotožňují, či nikoliv. 
 
Vzniklou situaci i rozhodnutí VV ČSJ respektuji, neupřednostňuji osobní ambice ani zájmy. Mým 
prvotním cílem je prospět věci tak, aby nebylo poškozeno vynikající jméno závodu, jehož podoba a 
úspěšnost není určována rozhodnutími od stolu, ale dlouhodobou poctivou prací odměněnou zájmem 
jachtařské veřejnosti. Ten je pro mě osobně, na rozdíl od několika výkřiků na facebooku, hlavním 
měřítkem kvality organizátorů. 
 
Zdravím Vás a děkuji za projevenou (ne)důvěru, 
 
Petr Sládeček 
 
 


